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Объект исследования дипломной работы – группы давления, предмет 

исследования – репрезентация деятельности групп давления в белорусской 

общественно-политической прессе. Цель дипломной работы – изучить 

репрезентацию деятельности групп давления в общественно-политической 

прессе. В результате исследования были получены данные о том, как группы 

давления представлены в белорусской общественно-политической прессе в 

2014-2015 годах. 
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The object of the thesis research is groups of pressure; the subject of the thesis 

research is representation of the activities of pressure groups in the Belarusian public 

and political press. The aim of the thesis is to study the representation of the activities 

of pressure groups in the socio-political press. The study data were obtained about 

how pressure groups are presented in Belarusian socio-political press in 2014-2015 

years. 
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